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„ A Jogi Bizottság a ha l lgatóknak 
is je lentős segítséget nyújthat" 

I n t e r j ú Telegdy Ge rge l l ye l , a z S Z T E Á J T K H Ö K e l n ö k é v e l 
-Hogyan értékeled az áprilisban lezajlott 
ÁJTK HÖK-választásokat? 
- Alapvetően pozitívan értékelem, és 
nemcsak azért, mert az a csapat győzött a 
választáson, melynek én is tagja voltam, 
hanem azért, mert minden eddiginél na-
gyobb számban szavaztak a hallgatók. Azt 
hiszem, hogy maga a versenyhelyzet olyan 
jó választási hangulatot alakított ki, amely 
évek óta nem volt tradíció a jogi karon. 
Egy viszonylag nyugodt kampányidőszak 
van a hátunk mögött, és azt hiszem, min-
denki, aki részese volt ennek, pozitív él-
ményekkel gazdagodott. 

- Volt-e már az újonnan megválasztott Testü-
letnek alakuló ülése? Megtörtént-e a tisztségvi-
selők megválasztása? 
- Igen, április 10-én. 

- Maradtál Te a HÖK-elnök? 
- Igen, a Testület bizalmából. 

- Milyen feladata vár Rátok a következő egy 
évben az ÁJTK-n? 
- Úgy gondolom, elindult az ÁJTK HÖK 
egy erőteljes szakmai vonalon, melyet min-
denképpen tovább kell képviselnünk. Ké-
szített a kar vezetése számára az ÁJTK 
HÖK kb. két hónapja egy véleményezést 
A kreditrendszer hallgatói szemmel cím-
mel, ez a szeptemberben bevezetett kari 
kreditrendszert ¡11. tanulmányi és vizsga-
szabályzatot értékelte, és tett szövegszerű 
javaslatokat. Ebből egyébként egy pont, az 
M3-as minősítés jelentős finomítása már az 
április 10-i Kari Tanács ülésén meg is tör-
tént. Vannak még feladatok, melyeket to-
vább kell képviselnünk, így tehát az érdek-
képviseletet fontos és markáns feladatnak 
tartom, emellett azonban vannak más fon-
tos funkciói is egy HÖK-nek, melyek egy-
re inkább előtérbe kerülnek, így pl. a sport 
terén elindítottunk egy csocsóbajnokságot, 
emellett szeretném, ha rendszeressé vál-
hatnának a hallgatói sportnapok, melyeken 
a hallgatók egyre növekvő számban venné-
nek részt. Tervezünk vízitúrát, kari ének-
kart és kari színjátszókör beindítását is. Re-
ményeim szerint a Magyar Közöny 
színvonala is folyamatosan fog emelkedni. 

Telegdy Gergely 

Igazából azt kell mondanom, hogy el kell 
olvasni azt a kampányanyagot, amit össze-
állítottunk a HÖK-választások előtt; itt két 
oldalon állítottuk egymással párhuzamba 
azokat az eredményeket, amelyeket elér-
tünk azokkal a feladatokkal, melyek előt-
tünk állnak. A hallgatókat jobban be kell 
vonni a hallgatói életbe, ezt elősegítendő 
szeretnénk a reményeink szerint szeptem-
bertől megnyíló kari klubban kerekasztal-
beszélgetéseket, vitaesteket rendezni, 
amelyen a gyakorló jogászélet képviselői is 
jelen vannak. 

-Milyen feladat vár Rád az SZTE EHÖK 
Jogi Bizottsága elnökeként? 
- Gyakorlatilag két célrétege van ennek a 
bizottsági munkának, az egyik oldal, hogy 
az EHÖK egészének, beleértve a 11 kari 
hallgatói önkormányzatot, nyújtson egy 
olyan jogi segítséget és egy jogi háttérbá-
zist, ami eddig nem állt fönn, tehát ez ki-
terjed a szabályzatalkotástól a vitás kérdé-
sek eldöntéséig. Másik oldalon a Jogi 
Bizottság a hallgatóknak is jelentős segít-
séget nyújthat. Ez a jogsegélyszolgálat, 
amely azt hiszem, hogy már létezik, de 
nem tudom pontosan, milyen formában. 
Ezt szeretné a háromtagú bizottság haté-
konyan felvállalni, ahogy ez nyugati egye-
temeken nagyon jól működik. 

- Vállalsz-e szerepet országos hallgatói ügyek-
ben? 
- Március végén alakult meg a HÖOK Jo-
gi Szakmai Szövetsége, amelynek akkor 
egy évre az elnökévé választottak. Ez or-
szágosan egy olyan feladatot lát el, mely-
re mindig szükség van, és mindig szükség 
is lesz. Gyakorlatilag az első számú célja 
ennek a fórumnak, hogy összefogja a jogi 
karokat, és hatékonyan képviselje az ér-
dekeiket elsősorban az aktuális dékáni 
kollégium felé, amely a képzési terv át-
alakítását tervezi, ami a joghallgatókat je-
lentősen érinti. Másrészt ez a szakmai 
szövetség a HÖOK Jogi Bizottságának a 
munkáját is átalakíthatja, erről tárgyalá-
sok folynak. 

- Végezetül térjünk vissza Szegedre. Milyennek 
látod az EHÖK szerepét és a kari HÖK-ök 
együttműködését? 
- Úgy gondolom, hogy az EHÖK szerepe, 
hogy koordinálja és képviselje a kari hall-
gatói önkormányzatokat, hiszen azért hív-
ják intézményi hallgatói önkormányzat-
nak. Mák Balázs személye, ahogy ezt az 
elnökválasztó választmányi ülés is tükröz-
te (hisz majdnem 100%-os szavazatarány-
nyal választották meg EHÖK-elnöknek) 
jelent egy olyan konszenzust, amelyre 
szükség van ahhoz, hogy az egyetem hall-
gatóságának, az E HÖK-nek és gyakorlati-
lag a kari HÖK-öknek az érdekeit is haté-
konyan képviselje a szervezet. 

Egyi 
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